
  
 

Zápisnica zo zasadnutia Akademického senátu VŠMU  
zo dňa 18.05.2022 

 
 
Forma zasadnutia: Prezenčná 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
Hostia:  
doc. Mgr.art. Mária Heinzová, ArtD. – rektorka VŠMU 
Ing. Jana Cibulčíková – kvestorka VŠMU 
Ospravedlnení: doplniť podľa prezenčnej listiny 

 
PROGRAM zasadnutia: 

 
1. Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Výročná správa VŠMU za rok 2021 
2. Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Návrh vnútorného predpisu Pravidlá 

poskytnutia a určenia výšky odmeny a náhrady výdavkov členom Správnej rady 
Vysokej školy múzických umení v Bratislave 

3. Rôzne 
 

PRÍLOHY:  

• Výročná správa o činnosti VŠMU za rok 2021 

• Tabuľková príloha č. 1 k Výročnej správe o činnosti VŠMU za rok 2021 

• Prílohy č. 2 a 3 k Výročnej správe o činnosti VŠMU za rok 2021 (Ocenenia študentov VŠMU za rok 

2021 a Prehľad zmien vo vnútorných predpisoch v roku 2021) 

• Výročná správa o hospodárení VŠMU za rok 2021 

• Tabuľková príloha k Výročnej správe o hospodárení VŠMU za rok 2021 

• Finančné výkazy k 31.12.2021 

• Účtovná závierka k 31.12.2021 

• Pravidlá poskytnutia a určenia výšky odmeny a náhrady výdavkov členom Správnej rady Vysokej 

školy múzických umení v Bratislave (konkrétne sumy jednotlivých odmien budú predmetom 

rokovania AS VŠMU) 

 
Zasadnutie viedla predsedníčka Akademického senátu (ďalej len AS) doc. Lucia Papanetzová, ArtD. 
(ďalej len „predsedníčka AS“). 

Predsedníčka AS privítala členov AS  a hostí doc. M. Heinzovú, ArtD. (ďalej len „rektorka“) a Ing. J. 
Cibulčíkovú (ďalej len „kvestorka“) a oznámila, že senát je uznášaniaschopný. 

Predsedníčka AS navrhla za druhého overovateľa zápisnice Filipa Šandalu a vyzvala členov AS 
aby hlasovali. 
 
Hlasovanie: 
Počet prítomných členov: 11 
Za:11 
Proti:0 
Zdržali sa:0 



 
Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili Filipa Šandalu za druhého overovateľa zápisnice. 

 
Predsedníčka vyzvala prítomných členov AS aby sa vyjadrili k programu zasadnutia alebo predložili 
návrhy na jeho doplnenie. Nikto z členov nepodal doplňujúce ani pozmeňujúce návrhy k programu. 
Predsedníčka navrhla do bodu „Rôzne“ doplniť voľbu zástupcu VŠMU do Rady vysokých škôl. 
Predsedníčka AS dala následne hlasovať za návrh doplnenia programu.  
 
Hlasovanie: 
Počet prítomných členov: 11 
Za:11 
Proti:0 
Zdržali sa:0 
 
Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili doplnený program zasadnutia AS nasledovne: 
Bod č. 3 Rôzne 
a) Voľba zástupcu VŠMU do Rady VŠ 

 

K Bodu 1 
Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Výročná správa VŠMU za rok 2021 
 
Predsedníčka AS požiadala rektorku a kvestorku, aby členom AS zhrnuli najdôležitejšie aktivity, ktoré 
na VŠMU prebiehali počas roka 2021. 
 
Rektorka poďakovala za slovo a členov v úvode informovala, že Výročná správa bola tento rok 
vypracovaná podľa aktualizovanej Smernice MŠ, ktorou sa určuje forma a termín predkladania výročnej 
správy o činnosti vysokej školy a výročnej správy o hospodárení vysokej školy. Podľa predpísanej 
osnovy MŠ boli doplnené viaceré informácie a niektoré nové kapitoly, napr.  zastúpenie VŠMU v 
reprezentácii vysokých škôl, Etická rada VŠMU, ktorá začala svoju činnosť v r. 2021. 
V Informáciách o poskytovanom vysokoškolskom vzdelávaní boli doplnené niektoré požadované 
komentáre, aktivity školy, ktoré propagovali štúdium na vysokej škole, informácie o konaní 
študentských ankiet formou anonymných dotazníkov a výsledky ich spracovania. Taktiež boli v správe 
uvedené informácie o zapojení interných a externých zainteresovaných strán - prehľad o tom akým 
spôsobom sa zapájali do prípravy tvorby a realizácie študijných programov. 
Novou kapitolou je krízová situácia v súvislosti s ochorením COVID-19. Uvádzané sú taktiež aktivity a 
spôsob reakcie na dopady súvisiace s ochorením COVID-19, vrátane ich vyhodnotenia, poskytovania 
psychologických-konzultačných a poradenských služieb študentom. 
 
Rektorka ďalej zhrnula najdôležitejšie udalosti a aktivity v roku 2021; 
Rok 2021 sa podobne ako ten predchádzajúci niesol v znamení obmedzení spojených s pandémiou, 
VŠMU už však mala predchádzajúce skúsenosti a dokázala sa lepšie vysporiadať so situáciou a riešiť 
problémy. Na fakultách sa pokračovalo v dištančnej výučbe, ktorej výsledkom bola veľká  frustrácia  na 
strane študentov i pedagógov a to sa, napriek snahe väčšiny pedagógov, odrazilo aj v odpovediach v 
anonymných študentských dotazníkoch. 
Najdôležitejšou udalosťou roka vo vzdelávacom procese bola príprava žiadostí o akreditáciu nových 
študijných programov na všetkých stupňoch vzdelávania a ich následné posúdenie pracovnými 
skupinami akreditačnej agentúry. Do konca kalendárneho roka agentúra priznala akreditáciu novým ŠP 
na FTF, DF a novému spoločnému vedeckému ŠP (Teória divadla, filmu a hudby pod Inštitútom teórie 
divadla, filmu a hudby).  
Pozn.: Po novom roku boli akreditované aj ŠP HTF, takže toho času má VŠMU akreditované 
a zosúladené všetky študijné programy. 



V oblasti rozvojových projektov VŠMU v uplynulom roku: 

• dokončila architektonickú súťaž na dostavbu komplexu budov na Svoradovej ulici, 

• dokončila projekt obnovy hudobných nástrojov, ktorý významnou mierou doplnil nástrojové 
vybavenie Hudobnej a tanečnej fakulty, predovšetkým v oblasti koncertných klavírov 

• VŠMU získala prostriedky na uskutočnenie rozvojového projektu zameraného na 
implementáciu environmentálnych opatrení a revitalizáciu zelených a oddychových zón, 
projekt Zelená zelenej VŠMU, 

• pokračovali tiež rozvojové projekty Filmovej a televíznej fakulty zamerané na modernizáciu 
technologického vybavenia – inštalácia systému priestorového zvuku Dolby Atmos do kinosály 
a tiež modernizácia svetelného stropu vo filmovom ateliéri, 

• VŠMU okrem toho získala prostriedky na realizáciu projektu Rozvoj systémov kvality na VŠMU 
2021-23 financovaného zo zdrojov Európskeho sociálneho fondu prostredníctvom Operačného 
programu Ľudského zdroje, z ktorého sú financovaní okrem iného aj zamestnanci 
zodpovedajúcu za kvalitu na všetkých pracoviskách školy, 

• VŠMU pripravila v spolupráci so Štúdiom ECHT spustenie novej webovej stránky školy s novým 
a pútavým dizajnom a inovovaným obsahom,  

• A v roku 2021 boli vydané tri čísla časopisu MÚZA. 
 

Počet študentov na jednotlivých fakultách a v rámci celej VŠMU je dlhodobo stabilizovaný. K 31. 10. 
2021 študovalo na VŠMU vo všetkých troch stupňoch štúdia spolu 984 študentov (oproti roku 2020 je 
to nárast o 3 študentov).  
V oblasti podporných služieb pre študentov VŠMU bol v decembri 2021 zrealizovaný ad hoc prieskum. 
Zúčastnilo sa ho 238 študentov, čo predstavuje návratnosť na úrovni cca 23 %. Výsledky tohto 
prieskumu smerovali k hľadaniu riešení pre zlepšenie poskytovania podporných služieb svojim 
študentom.  
Študenti VŠMU sa zapojili aj do celoslovenského prieskumu študentov Akademická štvrťhodinka, ktorý 
realizovala SAAVŠ. Na VŠMU bola návratnosť 20%. Vedenie VŠMU vzalo na vedomie aj výsledky tohto 
prieskumu a podnety z nich vyplývajúce čiastočne zapracovala do procesov a vnútorných predpisov 
upravujúcich vnútorný systém. 
VŠMU podporovala aj záujemcov o štúdium. Dni otvorených dverí sa na fakultách uskutočnili 19. a 20. 
novembra 2021 v online priestore. Katedry a ateliéry odprezentovali záujemcom o štúdium atmosféru 
života na VŠMU (toho pred pandémiou i počas nej), ale aj možnosti, ktoré im škola počas budúceho 
štúdia môže ponúknuť.  
 
Tvorivá činnosť: 
Napriek komplikáciám súvisiacim s pandemickými obmedzeniami, študenti a pedagógovia dosiahli 
v oblasti tvorivej činnosti pozoruhodné výsledky a získali mnohé ocenenia, ktoré sú súčasťou prílohy. 
 (Časť ich umeleckých výkonov sa uskutočnila vo virtuálnom priestore alebo za obmedzenej účasti 
publika. Mnohí študenti VŠMU sa zúčastnili medzinárodných festivalov a súťaží so svojou tvorbou a 
interpretáciou a získali aj ocenenia.)  
Pedagógovia školy sa prezentovali  s úspechom nielen na domácich, ale i zahraničných podujatiach. Pre 
zabezpečovanie odborných podujatí úspešne využívajú rôzne grantové schémy, ktoré každoročne 
umožnia realizovať projekty vo výške niekoľko desiatok až stoviek tisíc eur. Projekty smerujú k základnej 
aktivite školy – umeleckému a umenovednému vzdelávaniu. Úspešní riešitelia grantov získali pre školu 
a realizáciu tvorivých podujatí spolu 234 722 eur.  
 
Medzinárodné aktivity: 
V dôsledku ďalšej vlny pandémie koronavírusu sa výrazná časť medzinárodnej akademickej spolupráce 
so zahraničnými vysokoškolskými inštitúciami v prvom polroku 2021 sústredila do virtuálneho 
priestoru. Nový formát kooperácie prispel k ďalšiemu zdokonaľovaniu digitálnych kompetencií 
pedagógov, výskumných pracovníkov, študentov a umožnil online vzdelávaciu výmenu, plánovanie 
spoločných projektov v oblasti umeleckého vzdelávania, výskumu. V oblasti mobilitných programov 



VŠMU podala projekt mobility jednotlivcov v programových krajinách a získala grant vo výške  
152 770,00 €. 
V súvislosti s napĺňaním štandardov a požiadaviek na kvalitu vzdelávania vedenie školy sústredilo veľa 
úsilia na zlepšenie interných aktov riadenia. Počas roka 2021 vedenie postupne pripravilo dokumenty 
súvisiace s vnútorným systémom zabezpečovania kvality vzdelávania. Významným pozitívom tohto 
procesu je získanie reálneho obrazu o stave školy, o jej výkonoch, umeleckej a vedeckej kapacite, 
o názoroch študentov i externých strán. Tieto poznatky sú významným ukazovateľom v nastavení 
ďalších kvalitatívnych kritérií.  
 
Rektorka tiež informovala, že Výročná správa o činnosti VŠMU za rok 2021 obsahuje 3 prílohy. Pričom 
príloha č. 1 obsahuje exaktné dáta, v prílohe č. 2 a 3 sú jednak ocenenia študentov – teda len ocenenia, 
ako požaduje osnova MŠ a prehľad schválených zmien vo vnútorných predpisoch – škola však v roku 
2021 pripravila desiatku ďalších predpisov, ktoré boli schválené až v roku 2022 a sú súčasťou 
vnútorného systému.  
V závere rektorka poďakovala prorektorovi M. Benžovi, MA, ArtD. za prípravu Výročnej správy po 
obsahovej ale aj vizuálnej stránke.   
   
Predsedníčka AS poďakovala rektorke za stručný výklad k Výročnej správe o činnosti VŠMU za rok 2021 
a členom AS dala priestor na otázky.  
 

Filipa Šandalu zaujímalo, ako bude na VŠMU ďalej prebiehať akreditačný proces.  

Rektorka reagovala a informovala, že novo akreditované študijné programy nemajú časové 

obmedzenie. Keď VŠMU požiada SAAVŠ o posúdenie súladu a agentúra tento súlad potvrdí, 

nasledujúce roky si škola bude sama upravovať a vytvárať študijné programy. Všetky zmeny alebo 

tvorba nových študijných programov bude prebiehať už len na škole prostredníctvom Komisií kvality 

na fakultách, Rady pre vnútorné hodnotenie kvality a prostredníctvom orgánov, ktoré budú na škole 

vytvorené podľa novely VŠ zákona.  

SAAVŠ bude do procesov zasahovať len v rámci kontroly jednotlivých procesov na škole. Škola bude 

musieť SAAVŠ podávať správy o udržateľnosti študijných programov. 

doc. K. Mišíková, PhD.  sa zaujímala, či sa proces zosúlaďovania týka novo-akreditovaných  študijných 

programov alebo jestvujúcich št. programov (ŠP).  

Rektorka informovala, že zosúladenie sa týka len jestvujúcich ŠP, tento proces je už na VŠMU ukončený.  

Vo všetkých ostatných oblastiach musí VŠMU proces zosúladenia vykonať do 31.08.2022. Následne 

škola podá SAAVŠ informáciu o zosúladení. O posúdenie súladu musí škola požiadať SAAVŠ najneskôr 

do 31.12.2022. 

Nikto z ďalších členov AS nemal doplňujúce otázky. Predsedníčka AS požiadala kvestorku, aby stručne 

zhrnula najpodstatnejšie informácie z Výročnej správy o hospodárení VŠMU. 

Kvestorka poďakovala za slovo a informovala o činnostiach spojených s hospodárením školy za rok 

2021.  

VŠMU sa v roku 2021 musela vysporiadať s výrazne nižšou výškou pridelenej dotácie z MŠ, ako i 
uplatnením korekcie z nesprávneho vzorca MŠVVaŠ pri prepočte podielu na výstupoch umeleckých 
výkonov v rokoch 2019 a 2020.  
Tieto skutočnosti sa odrazili aj na dosiahnutom hospodárskom výsledku, ktorý predstavuje stratu vo 
výške 202 790,59 €, konkrétne rozpočítaná na fakulty: DF: 55 295,23 €, FTF: 365 196,05 € a HTF 
36 339,93 €. Rektorát dosiahol zisk 254 040,62 €, ktorý vznikol aj v dôsledku nerealizovania na-
sledovných plánovaných aktivít: 



- Úprava miestností 1,3,5 na 3. poschodí (Zochova ul.) 23.060,- €, ktoré sa podarilo vysúťažiť v 
roku 2021, ale realizácia prebehla až začiatkom roka 2022 

- Kamerový systém na parkovisku parkovisku v hodnote 30.000,- (ukončené VO a bude reali-
zovaný v letných mesiacoch 2022) 

- Integrácia systému do centrálneho dispečingu 5.000,- (práce začaté v r. 2021, ale ukončené až 
začiatkom r. 2022) 

- Šetrenie na mzdách 100.000 € (dlhodobé PN 4 pracovníkov, neobsadené miesto prorektora,  
a pracovníka VO, zníženie výšky úväzkov upratovačiek, neobsadené miesto údržbára, dlhodobá 
PN  pracovníka údržby -elektrikára) 

 
Celkové príjmy boli takmer o 520 000 € nižšie z dôvodu menšej dotácie na výskumnú a vývojovú 
činnosť. Množstvo umeleckých výkonov, ich dôsledné vykazovanie, rozsah získaných grantov a 
medziročne málo sa meniace počty študentov, umožnili škole dosiahnuť v predchádzajúcom období 
kladné hospodárske výsledky, ktoré naplnili rezervný fond a VŠMU teda nemá problém s vykrytím 
straty za rok 2021 z rezervného fondu.  
Na aktivity, ktorých financovanie nebolo kryté dotáciou zo štátneho rozpočtu, získala VŠMU finančné 
zdroje z domácich a zahraničných grantov, zo školného a poplatkov spojených so štúdiom, z ďalšieho 
vzdelávania a z podnikateľskej činnosti. 
 
Realizované investičné aktivity a nákupy zabezpečili prostredníctvom tvorby odpisov doplnenie fondu 
reprodukcie (pričom odpisy sú kryté v plnom rozsahu aj finančne). 
Vzhľadom k vývoju financovania verejných VŠ, znižovaním čiastky pre rozpis dotácie pre rok 2022, bude 
potrebné v ďalšom období prehodnotiť možné rezervy VŠMU, predovšetkým v nákladovej časti a 
optimalizovať niektoré nákladové druhy (hlavne položku  mzdy a odvody, ktoré tvoria cca 65 % 
rozpočtu a to prehodnotením výšky úväzkov),  podľa možností jednotlivých fakúlt tak, aby to nebolo 
na úkor vzdelávacieho procesu,  
 
V roku 2021 VŠMU získala pre FTF kapitálovú dotáciu na uskutočňovanie akreditovaných študijných 
programov v celkovej výške 381 000,- eur a to na“ Obnovu, rekonštrukciu a modernizáciu 
elektroinštalácie vrátane súvisiacich svetiel a ich jasu. “Vzhľadom na epodemiologickú situáciu sa 
predĺžilo obdobie prípravy projektu na fakulte , ktorý bol odovzdaný koncom roka 2021 a tak sa VO 
a realizácia posunuli na leto 2022. 
 

V priebehu roka 2020 boli VŠMU pridelené kapitálové prostriedky vo výške 45.000 € na „Výmenu 
osobného výťahu na Svoradovej ul. Z dôvodu  dlhšieho obdobia definovania požiadaviek na výmenu 
výťahu z FTF sa výmena výťahu realizovala až v mesiacoch máj až august 2021 v celkovej hodnote 
44.238 €. 
 
V roku 2021 plánovala VŠMU dočerpať kapitálovú dotáciu projektu „Obnova nástrojového parku VŠMU, 
ktorá bola škole priznaná v roku 2018 vo výške 1.200.000 €, ako rozvojový projekt. Po dvojnásobnom 
opakovaní súťaže na nákup, sa ich aj napriek opakovane podaným námietkam jedného z účastníkov 
súťaže podarilo obstarať do konca r. 2021. Za zostávajúce finančné prostriedky boli obstarané bicie 
nástroje s príslušenstvom v celovej hodnote 16 934 € pre novo akreditovaný študijný odbor, ktorý HTF 
pripravuje v akademickom roku 2022/2023.  
Kvestorka oboznámila členov AS s konkrétnymi finančnými dátami podľa tabuliek z Výročnej správy 
o hospodárení za rok 2021. (Materiály zaslané členom AS pred zasadnutím). Vyjadrila spokojnosť so 
stavom bankových účtov školy. Upozornila, že niektoré fin. prostriedky na účtoch sú účelovo viazané.  

Predsedníčka poďakovala kvestorke za zhrnutie základných faktov z časti Výročnej správy 
o hospodárení VŠMU za rok  2021 a vyzvala členov AS k otázkam. Zo strany členov AS neboli vznesené 
žiadne otázky ani pripomienky.  



Predsedníčka AS navrhla hlasovať za Výročnú správu o činnosti a hospodárení VŠMU za rok 2021 
v jednom hlasovaní. Akademický senát pristúpil k hlasovaniu: 

Hlasovanie:  

Prítomní: 11 

Za: 11 

Proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

AS VŠMU schválilo Výročnú správu o činnosti a hospodárení za rok 2021. 
 

K bodu 2 
Prerokovanie a hlasovanie o dokumente: Návrh vnútorného predpisu Pravidlá poskytnutia a určenia 
výšky odmeny a náhrady výdavkov členom Správnej rady Vysokej školy múzických umení v Bratislave 
 

Predsedníčka AS požiadala rektorku aby členom AS podala výklad k predkladanému predpisu.  

Rektorka informovala, že návrh predpisu vychádza z ustanovenia novely vysokoškolského zákona,( § 40, 

bod 14)  ktoré pojednáva o tom, že ... „ Členovia správnej rady verejnej vysokej školy majú nárok na 

poskytnutie odmeny za čas výkonu funkcie na zasadnutí správnej rady  a náhradu výdavkov spojených 

s výkonom tejto funkcie podľa osobitného predpisu.“ 

Rektorka upozornila, že tento predpis sa bude vzťahovať na nových členov Správnej rady VŠMU, ktorá 

sa podľa súčasnej novely zákona bude voliť iným spôsobom ako doteraz. Rektorka požiadala v tejto 

veci MŠVVaŠ o vysvetlenie k postupu pri výzve na predkladanie návrhov n a kandidátov na členov do 

Správnej rady VŠMU. Pozn.: Odpoveď do zasadnutia AS nedostala. 

Po konzultácii s právničkou rektorka a kvestorka navrhli postup pri prepočte odmeny pre členov 

Správnej rady VŠMU podľa aktuálnych platových taríf. Rektorka požiadala kvestorku, aby vysvetlila 

navrhovaný postup prepočtu odmien;  

Pozn.: Na zasadnutie prišla Eliška Haluzíková 

Kvestorka vysvetlila, že výška odmien bola odvodená z tabuliek prepočtu miezd zamestnancov verejnej 

vysokej školy - pedagogických zamestnancov. Podľa výpočtu vedenie navrhlo výšku odmien za jedno 

zasadnutie Správnej rady nasledovne; 

- 75 € pre predsedu SR 

- 50 € pre podpredsedu SR 

- 40 €  pre členov SR 

Predsedníčka AS otvorila k predkladanému návrhu diskusiu: 

doc. K. Mišíková, PhD. sa zaujímala kto určuje, že pri neprítomnosti predsedu a podpredsedu vedie 

zasadnutie najstarší člen a tiež prečo sa pri prepočte odmien vychádza z tabuliek miezd pre 

pedagogických zamestnancov -  profesorov, docentov a odborných asistentov. 

Rektorka informovala, že model vedenia zasadnutia vychádza z novely zákona, konkrétne § 40  bod č. 

7. Kvestorka zasa informovala, že v návrhu vychádzajú z najvyšších platových tried, a teda v záujme 

VŠMU je odmeniť členov Správnej rady spravodlivo, čo najvyššou možnou odmenou. Keby sa odmeny 

prerátavali tarifou administratívnych zamestnancov, výška odmien by bola veľmi nízka.  

 
Mgr. art. Denis Farkaš sa informoval, či návrh odmien vychádza z hrubej mzdy.  
Kvestorka potvrdila, že uvedené tarify sú uvádzané v hodnotách hrubej mzdy.  



 

Mgr. art. V. Bartošová, ArtD. sa informovala, či je možné aby bol niektorý zo súčasných členov Správnej 

rady zvolený za člena novej SR.  

Rektorka reagovala, že je to možné, ale pri voľbe musí byť dodržaný postup v zmysle novely zákona, 

a síce, že návrhy kandidátov na členov správnej rady verejnej vysokej školy predkladajú akademickému 

senátu verejnej vysokej školy a ministrovi školstva právnické osoby zapísané do registra mimovládnych 

neziskových organizácií, obce, samosprávne kraje, Slovenská akadémia vied, verejné výskumné 

inštitúcie a ďalšie právnické osoby, ktoré sú držiteľmi osvedčenia o spôsobilosti vykonávať výskum a 

vývoj okrem vysokých škôl, reprezentatívne združenia zamestnávateľov, múzeá, galérie a divadlá. Ako 

už uviedla , k otázke spôsobu návrhu kandidátov zaslala na MŠVVaŠ list. Odpoveď z MŠVVaŠ ešte 

neprišla.  

 

Mgr. V. Slaninka sa informoval, či navrhovaná výška odmien pre členov SR bola porovnaná s výškami 

odmien na iných VŠ.  

Kvestorka potvrdila, že túto vec prekonzultovala s kvestormi iných VŠ. Každá škola však postupuje 

podľa rozpočtu a dostupných finančných prostriedkov. Nastavenie odmien nie je jednoduché, výška 

odmien v predpise sa bude dať kedykoľvek zmeniť, ubezpečila kvestorka.    

doc. Ing. Arch. Mgr. art. J. Ptačin, ArtD. – ocenil prepočet odmien navrhnutým spôsobom.  

MDDr. R. Paulech – sa informoval, či škola preplatí len cestovné náklady alebo aj náklady na ubytovanie 

členov rady.   

Kvestorka reagovala, že to závisí od zvolených členov Správnej rady (odkiaľ budú pochádzať).  

 

Predsedníčka poďakovala za všetky podnety a otázky vznesené do diskusie a pristúpila k hlasovaniu. 

Hlasovanie:  

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

AS VŠMU schválilo návrh vnútorného predpisu Pravidlá poskytnutia a určenia výšky odmeny a náhrady 
výdavkov členom Správnej rady Vysokej školy múzických umení v Bratislave. 
 

Predsedníčka AS poďakovala hosťom a členom AS za aktívnu účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie. 

K bodu č. 3 programu prizvala študentskú časť AS. 

Pozn.: Na zasadnutie prišla Sonia Maria Slaninková 

 
K bodu 3  
Rôzne 

a) Voľba zástupcu VŠMU do Rady VŠ 
 
Za predsedu volebnej komisie bola zvolená Sonia M. Slaninková a členovia volebnej komisie Filip 
Šandala a Eliška Haluzíková. Za  skrutátora bol zvolený MDDr. Radoslav Paulech. Nominovanou 
zástupkyňou VŠMU v Rade VŠ je Zora Bezáková.  
 
Po krátkych vstupných informáciách o kandidátke predsedníčka AS vyzvala volebnú komisiu aby 
hlasovala. 
 



Hlasovanie: 
Prítomní: 4 

Za: 4 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Študentská časť AS zvolila Zoru Bezákovú za zástupkyňu VŠMU v Rade VŠ. 

 
Zapísala: Mgr. Eva Hocková 
Overili: 
doc. Lucia Papanetzová, ArtD. - predsedníčka AS VŠMU 
Filip Šandala 
 


